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Obecný úrad, 951 22 Alekšince 
 

Z Á P I S N I C A 
z 27. rokovania – 10. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

obce Alekšince zo dňa 31. augusta 2022 
 

 

Prítomní:                   Radoslav Ťapušík  - starosta obce 

Poslanci:  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik, Ing. Andrej Lipka, Mgr. 

Richard Ivančo, Ľubica Beneová 

Ospravedlnený:    Ing. Vladimír Pleva, Peter Čačaný 

Ďalší prítomný: PhDr. Slávka Vaššová 

 

K bodu č. 1 Otvorenie  

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  Radoslav Ťapušík starosta obce. Privítal 

všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní piati poslanci, zasadnutie je 

uznášaniaschopné, je schopné prijímať nariadenia obce, ktoré sa schvaľujú 3/5 väčšinou 

všetkých poslancov.  

 

K bodu č. 1.1 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Starosta určil zapisovateľa, overovateľov zápisnice a navrhol členov návrhovej komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Alekšince na návrh Ing. Antona Kušníra MBA. uznesením č. 

383/2022 zo dňa 31.08.2022 schvaľuje 

 

a) schvaľuje  návrhovú komisiu v zložení: Ing. Andrej Lipka, Ing. Anton Kušnír, MBA 

b) berie na vedomie overovateľov zápisnice: Mgr. Richard Ivančo, Ing. Pavel Božik 

Zapisovateľ: PhDr. Slávka Vaššová 

c) konštatuje, že bolo prítomných 5 poslancov. 

 
Hlasovanie:  za: 5  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik,  Ľubica Beneová, 

                                Ing. Andrej Lipka, Mgr. Richard Ivančo 

 

 

Starosta obce  predniesol návrh programu a vyzval prítomných poslancov na doplnenie 

programu: 

 

1. Otvorenie  

1.1 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2.   Úprava rozpočtu obce 4/2022 

3.   Rôzne 

4.   Záver 
 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Alekšince na návrh Ľubici Beneovej uznesením č. 384/2022 zo 

dňa 31.08.2022 schvaľuje 

-  program 27. rokovania – 10. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

obce Alekšince zo dňa 31. augusta 2022 
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Hlasovanie:  za: 5  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik,  Ľubica Beneová, 

                                Ing. Andrej Lipka, Mgr. Richard Ivančo 

 

 

 

 

K bodu č. 2. Úprava rozpočtu obce 4/2022 

 

Starosta obce Radoslav Ťapušík oboznámil prítomných poslancov k dôvodnej zmene rozpočtu. 

Materiál k naštudovaniu bol poslancom poslaný mailom. V MŠ pribudli dve nové učiteľky.  

Starosta obce uviedol, že financovanie bude z výnosu. Poslanec Ing. Anton Kušnír uviedol, že 

výnos sa zvyšuje, ale s vyšším počtom detí bude aj vyšší príjem. Starosta obce uviedol, že sa 

zvýšili aj podielové dane, avšak cena energií sa niekoľkokrát zvýšila s porovnaním 

z predchádzajúcich rokov, v prípade plynu 6x od 1.7.2022 a do dnešného dňa nie je vysúťažená 

cena elektriny nakoľko do prvého VO, ktoré bolo robené v rámci ZMO NR sa žiadny dodávateľ 

nezapojil. Navýšená je aj položka na financovanie spotreby plynu a údržbu verejnej zelene a na 

opravu traktora vo vlastníctve obce. Obci boli refundované náklady spojené s prvým testovaním 

z roku 2020. Je vytvorená rezerva na údržbu vodovodnej siete v obci, za kalendárny rok sa 

financuje 4x rozbor vody / 3x základný 1x komplexný / a rozbor vody studne v časti obce 

Lahne.  Ing. Andrej Lipka sa spýtal aká je cena elektriky za novú studňu. Od marca obec zvýšila 

preddavky na elektrinu v rámci CO krytu kvôli prácam a následnému spusteniu vrtu. Cena vody 

sa prehodnocuje, materiály pripravuje správca. Bude sa cena premietať v cene vody? Starosta 

odpovedal, že áno ale cenu nastavuje regulačný úrad kde je stanovené min. a max ceny ktorú 

následne určuje zastupiteľstvo. Ďalej informoval, že riaditeľka ZŠ získala dotáciu v sume 10. 

000 eur na materiálno technické vybavenie novo vzniknutej triedy. Ing. Andrej Lipka sa 

informoval na cenu prerábania ZŠ. Starosta odpovedal že v predchádzajúcej úprave na to boli 

vyčlenené peniaze, toho času bolo minutých cca 11000 eur, ešte nebola doručená faktúra za 

stavebné práce na sociálnych zariadeniach a vytvorení priestoru pre potreby MŠ v areály ZŠ.  

Obecné zastupiteľstvo schválila na  prerábanie MŠ v priestoroch ZŠ sumu 25 000 eur. Táto 

suma presiahnutá nebude a nedôjde k jej vyčerpaniu. 

 

Obecné zastupiteľstvo  na návrh Ing. Antona Kušníra MBA uznesením č.385 /2022 zo dňa 

31.08.2022 schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č.4/2022 v zmysle ustanovenia 

§ 14 ods. 2 písm. b.) a c.) zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu: 

 

 

 

Bežné výdavky spolu 
1 464 438 

 
Bežné príjmy spolu 

1 534 307 

 

Kapitálové výdavky spolu 
333 840 

 
Kapitálové príjmy spolu 

0 

 

Výdavky z finančných operácií 
78 869 

 
Príjmy z finančných operácií 

342 840 

 

  Vlastné príjmy RO s PS  
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Výdavky celkom 
1 877 147 

 
Príjmy celkom 

1 877 147,- 

 

 

 

 

 

Hlasovanie:  za: 5  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik,  Ľubica Beneová, 

                                Ing. Andrej Lipka, Mgr. Richard Ivančo 

 

K bodu č.  3. Rôzne 

 

Starosta obce oznámil zadanie zákazky na VO so zameraním na výmenu kotlov v KD, budove 

ObÚ a ADM budove. Dôležité je, aby sme všetko stihli realizovať ešte do vykurovacej sezóny 

aby nedošlo k obmedzeniu výučby v MŠ ktorá sa nachádza nad obecným úradom -  výmena 

a prerábka v rámci ObÚ by mohla trvať cca 3 dni preto je dôležité to stihnúť mimo vykurovacej 

sezóny. 

Je potrebné vyriešiť aj 15b. bytovku vo vlastníctve obce z dôvodu navýšenia cien energií. V 

Tejto bytovke sa zvýšila cena plynu z pôvodnej ceny 0,015, na 0,091 eur- bola vysúťažená 

v rámci ZMO NR. K tomuto problému bol prizvaný projektant, ktorý sa vyjadrí 

k namontovaniu kotlov individuálne do každého bytu. Technicky to možné je, vie  to navrhnúť. 

Avšak by išlo o veľký zásah do bytov a bytovky celkovo. ZMOS avizuje úpravu zákona 

takýchto bytoviek s jedným vykurovacím telesom pre všetky byty. Obce zatiaľ čakajú ako to 

bude zákonom upravené. Starosta navrhol aby pri zúčtovaní bola určená tarifa – bežnej 

domácnosti, ktorou by sa dalo vyúčtovanie urobiť, nakoľko je nemysliteľné aby sa navýšila 

cena plynu 6x pre nájomníkov bytu. V prípade že nedôjde k úprave výšky ceny plynu so zákona 

starosta navrhol pozvať projektanta k vysvetleniu riešenia a následného spracovania  projektu. 

Namontovanie kotla jedného bytu a následnej prerábky kúrenia a stavebnej časti projektant 

predbežne odhadol na 12000 eur.- na byt zo skúseností podobných projektov.  Starosta obce 

uviedol, že obyvateľom bytovky bol zaslaný informačný list o úprave cien energií. Ing. Andrej 

Lipka uviedol, že osvetlenie ihriska je problém. Obec sa snaží šetriť rozhoduje sa, kde bude 

svietiť a ihrisko je osvetlené silným svetlom. Ing. Pavel Božik sa vyjadril, že energie budú 

drahé, treba hľadať rezervy kde ušetriť. Ing. Anton Kušnír sa spýtal na možnosť odčleniť 

kúrenie MŠ a OÚ. Starosta informoval že v rámci projektu je kúrenie rozdelené na tri časti. 

Prvé je zdravotné stredisko a lekáreň, druhý je OÚ a poschodie kde je škôlka tretí je archív 

a pošta. Teplota bude regulovaná termostatom a bude možnosť ovládania cez PC a mobilný 

telefón. Pripomenul, že na vykurovanie priestorov MŠ sú predpísané normy, ktoré treba 

dodržať. Na OÚ sú termostatové hlavice. Na poštu navrhneme merače teploty, cena sa potom 

môže premietnuť do ceny nájomného. Ing. Pavel Božik uviedol, že na zmeny cien energií sa 

musí rýchlo reagovať a nesmie sa to zanedbať. 

 

Ing. Andrej Lipka navrhol odpredaj áut  ako majetku obce. Jedná sa o dve autá: Kia a Audi. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo na návrh Ing. Andreja Lipku uznesením č. 386/2022 zo dňa 31.08.2022 

schvaľuje: 

 

- odpredaj dvoch motorových vozidiel: Kia a Audi ako prebytočného majetku obce 
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Hlasovanie:  za: 5  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik,  Ľubica Beneová, 

                                Ing. Andrej Lipka, Mgr. Richard Ivančo 

 

 

Ing. Pavel Božik otvoril tému obnovy Hlbokej cesty. Uviedol, že je v kontakte s obyvateľmi 

spomínanej ulice a nesúhlasia s vybudovaním  cesty, kým tam nebude kanalizácia. Ing. Anton 

Kušnír uviedol, že obec nemá projekt na kanalizáciu, ani za rok sa tam kanalizácia nevybuduje. 

Je to dlhý proces.  Ing. Pavel Božik nesúhlasil s vybudovaním cesty, dodal, že obec chcela vyjsť 

v ústrety občanom. Ing. Anton Kušnír navrhol urobiť cestu okolo poľovníckej chaty po p. 

Miškolciho. Investícia by bola hradená z vlastných zdrojov, chceme realizovať obnovu cesty 

a občania hlbokej ulice to teraz nechcú. V obci je potrebné rekonštruovať cesty – miestne 

komunikácie. Mgr. Richard Ivančo uviedol, že všetko sú to obecné pozemky, naplánované cesty 

treba zrealizovať a na verejnom priestranstve v okolí MKK treba zároveň vybudovať 

parkovisko. Ing. Andrej Lipka súhlasil s vyasfaltovaním naplánovaných ciest. Ing. Pavel Božik 

uviedol, že čakať na vybudovanie kanalizácie obce zo zákona je dlho, preto navrhol schválenie 

aktualizácie projektov kanalizácie v obci. Je potrebné nastaviť rovnaké pravidlá pre všetkých 

a dobudovať prípojky ostatným občanom. Treba všetko zahrnúť k aktualizácii projektov. 

Starosta obce uviedol, že výzvy na kanalizáciu  prebiehajú, ale naša obec nespĺňa podmienky 

nakoľko toho času sú výzvy adresované na chránené krajné oblasti. 

 

Obecné zastupiteľstvo na návrh Ing. Andreja Lipku uznesením č. 387/2022 zo dňa 31.08.2022 

schvaľuje: 

 

- aktualizáciu projektov na kanalizačnú sieť v obci Alekšince 

 
Hlasovanie:  za: 5  Ing. Anton Kušnír, MBA, Ing. Pavel Božik,  Ľubica Beneová, 

                                Ing. Andrej Lipka, Mgr. Richard Ivančo 

 

Ing. Pavel Božik pripomenul dobudovanie protipovodňových plánov na Rybničnej ulici, 

prehĺbenie priekop, všetko treba vyčistiť a zväčšiť jarky až po koniec cintorína. Taktiež navrhol 

vyčistiť plochu za Židovským cintorínom. Mgr. Richard Ivančo dodal, že taktiež je potrebné 

vybudovať prirodzený val pre odtok prívalovej vody k rybníkom. Ing. Pavel Božik uviedol, že 

peniaze na tieto práce už sú schválené, treba všetko iba zrealizovať. Obec by mohla osloviť k 

realizácii aj domácich živnostníkov. 

 

 

K bodu č. 4. Záver 

Po vyčerpaní programu starosta obce Radoslav Ťapušík poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie OZ ukončil. Zasadnutie OZ bolo ukončené o 17,50 hodine. 

 

Zapísal:   PhDr. Slávka Vaššová              ......................................... 

 

Overovatelia:  Mgr. Richard Ivančo              .........................................   

 

  Ing. Pavel Božik                 .........................................               

 

                                     Radoslav Ťapušík 

            starosta obce Alekšince 


